
Zapisnik s 10. sjednice Stručno programskog povjerenstva  
Hrvatskog hokejskog saveza 

održane 21.12.2009. 
 

Prisutni: Miljenko Udovičić, Josip Mrgan, Slaven Zlatar, Zvonimir Kaić, Salih Đozlić, Davor 
Ljevaković 
Odsutni: Goran Jamičić 
Ostali: - 
 

Početak sjednice: 19,10 sati 
 

Miljenko Udovičić predložio je dnevni red sastanka koji je prihvaćen kako slijedi: 
 

- verifikacija zapisnika s 9. sjednice SPP-a 
- osvrt na zadnju sjednicu SPP-a i zajedničku sjednicu SPP-a i predstavnika zagrebačkih   
  klubova 
- priprema za sastanak s IO HHS 

 
 
Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je verificiran 
 
Miljenko Udovičić izrazio je žaljenje što do sastanka s IO HHS nije došlo u predviđenom 
terminu. Način komuniciranja SPP-a i IO HHS-a nije dobar.  
Na neke od zapisnika IO HHS nije niti odgovorio. 
Predviđa se sudjelovanje na DPE u Francuskoj i Turskoj što smatra da nije dobro, pošto će se 
utrošiti golema financijska sredstva, a rad s reprezentacijama nije postavljen kako bi to 
trebalo. 
Članovi SPP-a smatraju da, premda se zapisnici sa sjednica dostavljaju članovima IO HHS na 
sjednicama, članovi IO HHS nisu upoznati dovoljno s načinom rada SPP-a i osobama koje 
rade u SPP-u.  
Miljenko Udovičić zamolio je prisutne da se izjasne o navedenim problemima. 
 
Davor Ljevaković smatra da bi se trebali predstaviti osobno, a i svojim prijedlogom programa 
članovima IO HHS. Nastupi reprezentacija na nadolazećim DPE u Rouenu i Alanyi nisu 
planiran kako bi to trebalo, te bi u budućnosti trebalo raditi na način koji nije stihijski. 
  
Josip Mrgan istakao je kako je SPP jasno dao do znanja što bi trebali biti prioriteti rada, bilo 
bi dobro da se članovima IO HHS predstavimo svojim životopisima i činjenicama što je SPP 
do sada napravio. U organizacijskom smislu to je pokretanje hokeja u Sisačko-moslavačkoj 
županiji od strane Josipa Mrgana i pokretanje sustavnog rada po zagrebačkim školama od 
strane Saliha Đozlića, a i promocije – demonstracije hokeja po ostalim županijama u 
Hrvatskoj. 
Stručni stožer reprezentacije potrebno je postaviti na kvalitetniji način, potrebna je kvalitetna 
subordinacija u organizacijskom smislu. 
Pristup narednim natjecanjima DPE u dvoranskom hokeju nije ozbiljan, za dobre pripreme 
reprezentacije potrebno je minimalno 6 tjedana. Pitanje je da li su i financijska sredstva za to 
osigurana.  
 
Zvonimir Kaić istakao je kako SPP ne bi smio postati paralelno tijelo IO HHS-u. Uz SPP 
imamo još dva stručna tijela, to su Zbor trenera i Zbor sudaca, ne bi bilo dobro da se razna 
tijela preklapaju u radu. 



Istakao je kako su u proteklom razdoblju mnogi naši članovi sudjelovali na stručnim 
usavršavanjima u inozemstvu, te da je problem bio kod prijenosa stečenih znanja u našu 
sredinu.  
Isto tako već niz godina pokušavamo potaknuti „Forum mladih“, koji potiče FIH-a, te je 
zatražio podršku u tom nastojanju, što je i podržano. 
 
Miljenko Udovičić napomenuo je kako nije točno da je SPP paralelno tijelo Izvršnom odboru. 
SPP je tijelo IO HHS-a, te SPP predlaže IO HHS određena rješenja i projekte, a na IO HHS je 
da donese konačnu odluku, da prihvati ili ne naše prijedloge. Po prihvaćanju /ili ne/ prijedloga 
SPP-a IO HHS sukladno članku 39. Statuta daje isto na izvršenje SPP-u, a to nije nikakvo 
paralelno upravljanje nego samo poštivanje Statuta i prijašnjih dogovora. 
 
Slaven Zlatar smatra da se svakako treba održati zajednički sastanak SPP-a i IO HHS, te da se 
na njemu treba točno odrediti djelokrug rada, time bi se izbjegli razni nesporazumi. Trebalo bi 
vidjeti na koji način SPP može surađivati s ostalim stručnim tijelima; Zborom trenera i 
Zborom sudaca. 
Što se tiče nastupa reprezentacija na nastupajućim DPE smatra da nismo na vrijeme odredili 
stručni stožer i način rada s dvoranskom reprezentacijom, te da nema Plana i programa rada, 
što je priličan problem, ali s obzirom da je veliki dio posla oko organizacije već napravljen, 
sredstva su osigurana iz budžeta za 2010. godinu, a neka su već i uplaćena, ne bi bilo dobro 
otkazivati ta natjecanja. 
 
Salih Đozlić smatra da se sastanak s IO HHS mora održati kako bi se na njemu riješili svi 
problemi, to je uvjet bez kojega nema kvalitetnog rada. IO HHS-u potrebno je jasno 
predstaviti naša stajališta. 
Također, istakao je kako program razvoja po školama u Zagrebu, uz dosta problema ipak ide, 
te je prihvaćen u školama s prilično zadovoljstva. 
 
Davor Ljevaković smatra da bi Zbor sudaca i Zbor trenera trebali usko surađivati sa SPP-om.  
 
Zaključeno je da IO HHS bude koordinator rada tijelima HHS-a; Zboru trenera, Zboru sudaca, 
SPP-u, te raznim povjerenstvima. 
 
 

Kraj sjednice: 20,30 sati 
Zapisnik sastavio: Slaven Zlatar    Predsjednik SPP 
        Miljenko Udovičić 


